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Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 
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 Margareta Apelskog (SPF) 

 Barbro Almstedt (SPF) 

 Gunilla Carlén (SPF) 

 

Adjungerad: 

 

 

Gäst: 

Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 

förtroenderåd) 

 

Olle Eriksson (representant i Kommunstyrelsens 

pensionärsråd) 

 

I tjänsten deltog: Annica Dominius 

Josefin Johansson 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                                             Per Westberg 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 7/2009 från sammanträdet den 17 augusti blivit justerat. Protokollet 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 8 september klockan 

11.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets möte den 18 augusti. Förtroenderådet fungerar 

nu som det är tänkt med representanter både från de boende, från personalen och anhöriga. 

Klagomål har framförts på maten, bland annat upplevs potatisen ha blivit tråkig sedan den 

slutade kokas på avdelningarna och maten upplevs inte som tillräckligt varm. Aktiviteterna är i 

full gång på Hässelgården. Planer finns på att anordna en utflykt.  

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterar att förtroenderådet håller möte 16 september. Skolörtens dag 

firas den 23 september. 

 

Råcksta 

Möte kommer att hållas inom kort. Boendet kommer att fira jubileum i samband med att det är 

ett år sedan Carema tog över driften. Något exakt datum är ännu inte satt. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 17 september 2009 

Ärende 9. Tertialrapport 2 – 2009 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet har inte tillgång till materialet och har därför inte kunnat diskutera ärendet. 

 

Ärende 10. Redovisning till Skolverket av skolprojektet kring ungdomar med hög skolfrånvaro. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 11. Namnändring på Råcksta vård- och omsorgsboende till Koppargårdens vård- och 

omsorgsboende. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Tillsyn enligt 13 kap 2 § Socialtjänstlagen av Skolörtens gruppboende. 

Av Länsstyrelsens granskning av verksamheten vid Skolörten framkommer ett flertal punkter 

med brister och förslag till åtgärder. Av förvaltningens redovisning framgår åtgärder som 

vidtas på gruppboendet. Pensionärsrådet anser att stadsdelsnämnden bör vara uppmärksam på 

att åtgärderna fullföljs och förbättrar boendet på Skolörten. 

 

Ärende 13. Tillsyn enligt 13 kap 2 § Socialtjänstlagen av Råcksta vård- och omsorgsboende. 

Av Länsstyrelsens granskning av verksamheten vid Råcksta vård- och omsorgsboende, våning 

8, framkommer flera påpekanden om brister samt förslag till åtgärder. Av förvaltningens 
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redovisning framgår de förbättringar som vidtas för att förbättra boendemiljön. 

Pensionärsrådet föreslår att nämnden kontrollerar att åtgärderna genomförs. 

Ärende 14. Nälsta gruppbostad – om- och tillbyggnad. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 15. Grön IT-strategi för Stockholms stad. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 16. Inrättande av trygghetsboende i Stockholms stad. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och fått information från KPR (Kommunstyrelsens 

pensionärsråd). I övrigt har pensionärsrådet tagit del. 

 

Ärende 17. Den nya skollagen – för kunskap, valfrihet och trygghet. 

Pensionärsrådet har inte tillgång till materialet. 

 

Ärende 18. Verksamheter året runt för barn till missbrukare – skrivelse från (mp). 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 19. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 20. Intagningsstopp på Hässelgårdens vård- och omsorgsboende. 

Ärendet diskuteras. Pensionärsrådet hoppas att eventuella omflyttningar etcetera genomförs på 

ett sätt så att de boende på Hässelgården utsätts för så lite bekymmer som möjligt. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Ombyggnationen av Hässelgården 

Annica Dominius informerar om planerna på ombyggnation av Hässelgården och av 

samlingssalen och entrén på Skolörten. 

 

Restaurangen på Skolörten 

Den 31 augusti gick Hässelby Värdshus in som entreprenör. 

 

Projekt 2009/10 

Äldreomsorgen har 5,9 miljoner i projektmedel. 

Kostprojekten på Skolörten och inom hemtjänsten slås ihop till ett och kommer även att 

omfatta Hässelgården. 

Växthuset kommer att få del av projektmedlen för utveckling av verksamheten. 

Ett psykiatriprojekt har just startats med hemtjänsten, biståndshandläggarna och personalen på 

psykiatriboendena som målgrupp. 

Runt årsskiftet kommer ett demensprojekt starta med syftet att anpassa äldreomsorgens 

verksamhet till de nationella riktlinjerna. 
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§ 8 Övriga frågor 

Lex Sarah 

Olle Eriksson uppmärksammar äldreomsorgen på en händelse som troligen bör utredas enligt 

Lex Sarah. Annica Dominius och Josefin Johansson undersöker saken. 

 

Riktlinjer för bidrag till pensionärsföreningar 

Donald Monvall tar upp frågan om hur riktlinjerna ser ut. Det har inneburit vissa svårigheter 

när bidraget betalats ut till enskild medlem som måste gå och kvittera ut pengarna. 

 

Balkongtävling Råcksta vård- och omsorgsboende 

Gun-Marie Gunnars meddelar att balkongtävlingen på Råcksta vård- och omsorgsboende 

kommer att avgöras under veckan. De som har möjlighet ställer upp som jury. Gun-Marie 

återkommer till dem som är intresserade så snart hon fått besked om dag och tid. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa ordinarie sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 19 oktober 2009  

klockan 9.00-11.00 i sammanträdesrummet Markelius. 


